
Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

 

Protokół nr XXV/21 

XXV Sesja w dniu 29 stycznia 2021  r. 

Obrady rozpoczęto 29 stycznia 2021 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:16 tego 

samego dnia. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 Radnych. 

Obecni: 

1. Andrzej Bąbka  

2. Grażyna Bieniek 

3. Dariusz Chojnacki 

4. Bartłomiej Czaki 

5. Mariusz Damrat 

6. Agnieszka Dorawa 

7. Justyna Gapska 

8. Beata Kołota 

9. Adam Michalak 

10. Tomasz Pacek 

11. Szymon Raczyński 

12. Tomasz Rudny 

13. Tadeusz Szczepański 

14. Marzanna Szewczyk 

15. Alicja Żaguń 

Lista obecności Radnych stanowi - zał. 1 do niniejszego protokołu. 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi – zał. 2 do niniejszego protokołu.  

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do zaproponowanego porządku obrad XXV 

sesji RM ?  

Radni nie zgłosili.  

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem  zmienionego porządku 

obrad ? 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 



ZA (15) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, 

Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

W związku z problemem technicznych Radna Justyna Gapska zagłosowała za przyjęciem 

porządku obrad poprzez podniesienie ręki.  

Przyjęty porządek obrad XXV sesji RM, który stanowi - zał. nr 3 do protokołu. 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec Kujawski na 2021 rok. 

 

A.Kowalska – Skarbnik Gminy Solec Kujawski – przedstawiła projekt ww. uchwały. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Czy są uwagi do ww. projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Solec Kujawski na 2021 rok.  

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem ww. projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka , Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 

Raczyński, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń 

 

Uchwała Nr XXV/218/21 została podjęta jednogłośnie (zał. 4).   

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec 

Kujawski na lata 2021 – 2024. 

 

A.Kowalska – Skarbnik Gminy Solec Kujawski – przedstawiła projekt ww. uchwały. 



 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Czy są uwagi do ww. projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Solec Kujawski na lata 2021 – 2024.  

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem ww. projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka , Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 

Raczyński, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

 

Uchwała Nr XXV/219/21 została podjęta jednogłośnie (zał. 5).   

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowych zasad i trybu 

udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnych, 

przypadających Gminie Solec Kujawski lub jej jednostkom podległym oraz warunków 

dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie 

pomoc publiczną. 

 

B. Białkowska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego - przedstawiła projekt ww. uchwały. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Czy są uwagi do ww. projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

szczegółowych zasad i trybu udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych o charakterze 



cywilnoprawnych, przypadających Gminie Solec Kujawski lub jej jednostkom podległym 

oraz warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić 

będzie pomoc publiczną.  

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem ww. projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka , Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 

Raczyński, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń 

 

Uchwała Nr XXV/220/21 została podjęta jednogłośnie (zał. 5).   

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu udzielania dotacji celowej z 

budżetu Gminy Solec Kujawski na dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła 

zasilanych paliwami stałymi w ramach zadania ograniczania niskiej emisji w Gminie 

Solec Kujawski. 

 

C. Ball – Dyrektor WUM - przedstawił projekt ww. uchwały. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Czy są uwagi do ww. projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu 

udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Solec Kujawski na dofinansowanie kosztów 

wymiany źródeł ciepła zasilanych paliwami stałymi w ramach zadania ograniczania niskiej 

emisji w Gminie Solec Kujawski. 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem ww. projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 



ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka , Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 

Raczyński, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

 

Uchwała Nr XXV/221/21 została podjęta jednogłośnie (zał. 6).   

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Solec Kujawski w 2021 roku. 

 

C. Ball – Dyrektor WUM - przedstawił projekt ww. uchwały. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Czy są uwagi do ww. projektu uchwały ?  

Pytania dot. programu zadała Radna Alicja Żaguń.  

Odpowiedzi udzielił C. Ball – Dyrektor WUM.    

Innych uwag nie zgłoszono.  

 

Głosowano w sprawie: 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Solec Kujawski w 2021 roku. 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem ww. projektu uchwały? 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, 

Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Justyna Gapska, Alicja Żaguń 

 

Uchwała Nr XXV/222/21 została podjęta (zał. 7).   

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody. 

 

C. Ball – Dyrektor WUM - przedstawił projekt ww. uchwały. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Czy są uwagi do ww. projektu uchwały ?  

Radni uwag nie zgłosili.  

 

Głosowano w sprawie: 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony 

przyrody.  

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem ww. projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka , Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 

Raczyński, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń 

 

Uchwała Nr XXV/222/21 została podjęta jednogłośnie  (zał. 8).   

 

9. Przyjęcie planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej na 2021 rok. 

 

B. Czaki - Przewodniczący RM – zwrócił się z prośbą do Przewodniczących komisji stałych 

RM o przedstawienie swoich planów pracy na 2021 rok.  

Kolejno plany pracy na 2021 rok przedstawili: M. Damrat – Przewodniczący K. Rewizyjnej, 

A. Żaguń – Przewodnicząca K. Edukacji, Kultury i Sportu, A. Dorawa – Przewodnicząca K. 



Społecznej, A. Bąbka – Z-ca Przewodniczącego K. Gospodarki i Budżetu oraz Sz. Raczyński 

– Przewodniczący Skarg Wniosków i Petycji.  

Uwag do ww. planów pracy nie zgłoszono.  

 

Głosowano w sprawie: 

B. Czaki - Przewodniczący RM - Przyjęcie planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej na 

2021 rok. 

B. Czaki - Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem planów pracy komisji 

stałych Rady Miejskiej na 2021 rok ?  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon 

Raczyński, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

Plany pracy komisji stałych Rady Miejskiej na 2021 rok zostały przyjęte jednogłośnie (zał. 9) 

 

10. Wolne głosy i wnioski. 

 

Radna Marzanna Szewczyk – wniosek dot. zmiany planu zagospodarowania przestrzennego 

po stronie nieparzystej ul. Kujawskiej. Czy zostaną tam zmienione warunki zabudowy i czy 

51% pozwoleń na budowę będzie musiało być przeznaczone pod działalność ?   

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – odpowiedziała, że prawdą jest, że zmieniany 

jest plan zagospodarowania przestrzennego dot. Parku Przemysłowego I i II etapu. Przy ul. 

Kujawskiej, tam gdzie jest zabudowa mieszkaniowa, to nadal taka funkcja pozostaje, zmiana 

dotyczy obszarów Parku Przemysłowego. Przed zmianą taka funkcja pod działalność 

usługową wraz z zabudową mieszkaniową była na tym terenie i to się nie zmieniło. Zatem to 

co wcześniej było ujęte w planie zagospodarowania to pozostaje.     

Radna Marzanna Szewczyk – Czy prawdą jest, że w pozwoleniu na budowę ma zostać 

wprowadzony warunek, że 51% ma być przeznaczone na usługę ? 



T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – obiecała sprawdzić dokładnie ten zapis i 

zachowania procentów i odpowie bezpośrednio Radnej. Ponadto Gmina uznała, że tereny 

bezpośrednio sąsiadujące z halami produkcyjnymi powinny być też wykorzystany pod 

działalność gospodarczą.  

Dodała, że każdy kto nabywa działkę, dla własnego spokoju, dla wiedzy co kupuje powinien 

zwrócić się do Gminy o wypis i wyrys z miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego jaka funkcja na tym terenie obowiązuje.  

Radny Adam Michalak – wystąpił w imieniu mieszkanki naszego miasta z propozycją 

postawienia w naszym mieście społecznej lodówki. Lodówki takie są, w ramach fundacji 

„Weź pomóż” stawia w różnych miastach w Polsce. Są one dostępne 24 godz. na dobę 7 dni 

w tyg. Wymagana jest zgoda zarządcy terenu (w tym przypadku Gminy Solec Kujawski) na 

jej postawienie, z dostępem do prądu. Fundacja dostarcza lodówkę z pełnym zaopatrzeniem, a 

potem to działa na zasadzie ktoś kto ma nadmiar jedzenia wkłada do niej, a potrzebujący 

korzysta z tego jedzenia. Jeśli będzie chęć rozważenia przez władze Gminy tej propozycji, to 

Radny może udzielić dalszych, szczegółowych informacji i skierować na odpowiednią stronę.  

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – odpowiedziała, że propozycja do rozważenia 

i rozeznania. Jeśli zostanie podjęta jakakolwiek decyzja, to zwrócimy się do Radnego o 

przekazanie dalszych informacji.  Na pewno potrzebna by była osoba odpowiedzialna za tą 

lodówkę, która kontrolowałaby m.in. do kiedy dana żywność jest przydatna do spożycia.  

Dodała, że Gmina uczestniczy w Programie dożywiania mieszkańców naszego miasta, do 

których trafiają produkty o długotrwałym terminie do spożycia. Przygotujemy dla Radnych 

sprawozdanie ile żywności i jakiego rodzaju jest wydawana.  

Radny Adam Michalak – dodał, że przy każdej z tych lodówek znajduje się regulamin 

korzystania, a problem o którym wspomniała Pani Burmistrz można byłoby rozwiązać 

poprzez zaangażowanie m.in. wolontariuszy, którzy sprawdzaliby daty ważności tych 

produktów.  

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – przekazała kilka ważnych informacji m.in.  

- dot. uzyskania środków finansowych na budowę nawierzchni na II odcinku ul. Łąkowej, 

stąd w najbliższym czasie ul. Łąkowa zostanie wykonana od ul. Wiejskiej do przejazdu 

kolejowego, 

-  Gmina znalazła się na liście podstawowej do otrzymania środków finansowych na remont 

ul. Długiej i ul. Krótkiej, w ramach Funduszu Dróg Samorządowych. Lista oczekuje na 



podpis Premiera. Z chwila podpisania, przystąpimy do realizacji naprawy tych ulic. Zostaną 

naprawione m.in. krawężniki oraz wykonane guliki uliczne    

B. Białkowska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego – przestawiła Radnym szczegóły dot. 

wyłonienia Dyrektora Ośrodka Sportu i Rekreacji w drodze ogłoszonego konkursu.  

Nowym Dyrektorem OsiR został wybrany Pan Wojciech Lutowski.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – zwrócił się z prośbą do Radnych, aby przekazali dalej 

ważne informacje dot. szczepień mieszkańcom naszego miasta, które na spotkaniu przed sesją 

przekazała Pani B. Białkowska oraz Pani M. Szalewska – Prezes Spółki SOLMED.  

Złożył Radnym, władzy i mieszkańcom miasta dużo zdrowia.   

 

11. Zamknięcie sesji. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podziękował Radnym za udział w sesji zdalnej oraz 

władzom Gminy i zamknął obrady sesji o godz. 14.16. 

 

 

 Bartłomiej Czaki 

Przewodniczący 

Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

  

 

 

Protokołowała: Katarzyna Ciudzińska –  

inspektor ds. obsługi biura rady miejskiej oraz BIP 

 

 

 

  


